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Już jutro Giallorossi zagrają na Stadio Olimpico z zespołem Fiorentiny,

którą prowadzi dawny piłkarz i trener Romy, Vincenzo Montella. Oto jak

kochany niegdyś w Rzymie "Samolocik" mówił o jutrzejszym meczu.

DE ROSSI

VM: Podobno De Rossi powiedział, że chciałby, żebym był trenerem Romy. Mógłby

przenieść się do Florencji. Właściwie – może przenieść się do Florencji...

BALDINI

VM: Nie żałuję rozstania z Romą, nie mam do nikogo żalu. To kwestia wyboru. Moje

rzekome spotkanie z Baldinim w czerwcu, które skończyło się źle? To tylko legenda i

legendą pozostanie. Podobnie jak fakt, że podobno nie podobał mi się Lamela. To

znaczy – ogólnie Lamela mi się nie podoba. Podoba mi się jako piłkarz. Czasem

upowszechnia się pewne plotki, ponieważ dla kogoś to jest wygodnie. Z Baldinim

znamy się od wielu lat. Dlatego cenimy się wzajemnie, mamy dobre relacje i

pozostaliśmy w kontakcie nawet, kiedy on przebywał w Londynie. Nie mam z nim

żadnego problemu. Nie dzwoniłem do niego nawet po to, żeby poprosić go o jakieś

bilety na jutro, więc tym bardziej będzie zadowolony [uśmiecha się – od red.]

POWRÓT NA OLIMPICO

VP: Byłem już na Olimpico jako trener rywali Romy. Na pewno jest to inny stadion.

Forentina jest w formie, czuje się dobrze fizycznie. W ostatnich dwóch meczach nie

mieliśmy problemów z kondycją. Powiedziałbym, że nieźle biegaliśmy. Jesteśmy

ambitni i dążymy do maksimum naszych możliwości. Musimy jeszcze zobaczyć,

jakie jest to maksimum. Piłkarze Romy potrafią świetnie grać do przodu, utrzymują

rytm i potrafią wyjść z piłką. Roma ma piłkarzy z najwyższej półki, mają szeroką

kadrę napastników, młodych, ambitnych i może jedną z najmocniejszych w Serie A.

To perspektywiczni gracze. Ale ja trzymam się moich.

ZEMAN

VM: To trener, który tworzył historię i dalej to robi. Zawsze dużo się o nim mówiło,

ponieważ ma pewną ideologię gry, która w końcu przynosi owoce. Jest ona zawsze

aktualna, zawsze warta zbadania. To trener, którego drużyny strzelają mnóstwo

bramek. Od trzech spotkań jego drużyna wygrywa i nie traci bramek.

JOVETIC

VM: Oddał się do naszej dyspozycji. Lekarze też się zgadzają. Nie trenował z

drużyną, ale chciałbym go zabrać na mecz.

TOTTI

VM: Totti jest niezawodny. Gra na najwyższym poziomie i potrafi pociągnąć za sobą

całą drużynę. Ciągle zadziwia, ponieważ gra na najwyższym poziomie. Może nie jest
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idealnym bocznym napastnikiem w wizji Zemana, ale ciągle potrafi strzelać gole i

asystować kolegom. To niewiarygodny piłkarz, z którym się zaprzyjaźniłem.

RYNEK TRANSFEROWY

VM: Osvaldo czy Giuseppe Rossi na przyszłość? Może obaj...
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